

白色小提琴 外箱 提琴 云杉木，色木

产品名称	白色小提琴 外箱 提琴 云杉木，色木
公司名称	泰兴市佳颖乐器厂
价格	150.00/把
规格参数	包装:外箱 产品类别:提琴 材质:云杉木，色木
公司地址	中国 江苏 泰兴市 江苏省泰兴市溪桥镇南殷村
联系电话	86 0523 87204926 15152979029

产品详情

包装	外箱	产品类别	提琴
材质	云杉木，色木	规格	82*72*47
型号	各种型号	颜色	白色

面板是东北白松,背板，琴头及侧板是东北的色木做成,指板和配件仿乌木，桥型腮托美观使用感觉舒服，更为拉琴者增添几分纯洁高雅的感觉

4/4是正常的规格，对于3/4-1/4的小的型号不是很多,订购者想要一系列小型号的提琴请先与我联系一下！

我们本着薄利多销的理念，让您得到最大的实惠。

panel is the northeast white pine, back, neck and north-east side is made of color wood, ebony fingerboard and fittings imitation, beautiful bridge cheek asked to use comfortable, more elegant, playing musical instruments were added to the feeling of pure fraction4 / 4 is the normal size, the model for 3/4-1/4 small not many who want to order a series of small models of violin please contact me about!we are guided by the concept of small profits, so you get the maximum benefits.

tel : 15152979029 0523--87204926

qq:675405999